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Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 

3. számú nyílt ülési 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 
 

Készült:  Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2021. szeptember 14-én 
     megtartott közmeghallgatásáról. 
 
Testületi ülés helye: Művelődési Ház 
   Palotás, Szabadság út 26. 
 
Jelen vannak: Szabó Mihály polgármester, Dúzsné Szita Mária, Hegyi Tamás, Krekács 
Istvánné önkormányzati képviselők 
Tanácskozási joggal: dr. Tóth Gabriella jegyző 
Jegyzőkönyvvezető: Varga Anita ügyintéző 
 
Megjelent lakosok: 19 fő 
 
Szabó Mihály polgármester köszönti a közmeghallgatáson megjelenteket, ismerteti a 
napirendi pontokat. 
  
N a p i r e n d: 
 
N a p i r e n d: 
1./ Tájékoztató a 2020. évi önkormányzati feladatok végrehajtásáról 
2./ A 2021. évi főbb fejlesztési tervek ismertetése 
3./ Egyebek 
 
 
I. NAPIREND:  
 

Tájékoztató a 2020. évi önkormányzati feladatok végrehajtásáról 
(tájékoztató a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
 
II. NAPIREND:  
 

A 2021. évi főbb fejlesztési tervek ismertetése 
(tájékoztató a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
 
Hozzászólások: 
 
Hasznosi Csaba palotási lakos: A Bajcsy-Zs. úton a Hunyadi úttól a páros oldalon a járda 
felújítás mikor fog megtörténni? 
 
Szabó Mihály polgármester: Nyertes pályázat alapján a Bajcsy-Zs. úton az elmaradt 
járdaszakasz felújítása november végéig meg fog valósulni, Ugyanakkor a Mikszáth út 1-től a 
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Mikszáth út 25-ig lévő szakaszon szintén megvalósul a járdafelújítás, hasonló módon, mint a 
település többi részén viacolor burkolattal lesz ellátva. 
 
Szabó Zoltán palotási lakos: A Bajcsy úton a közelmúltban történt valamilyen kábelezés, ezt 
lehet tudni, hogy mihez kötődik, illetve a járda és az árok közötti részen végezték a 
munkálatokat, melynek következtében megsüllyedt az egész, csúszik le a vízelvezető árokba. 
 
Szabó Mihály polgármester: Szupergyors Internet hálózat kiépítése történt meg Jobbágyi és 
Egyházasdengeleg összekötésével. Természetesen Palotás is bekötésre került, így majd 
felgyorsul az internet kapcsolatok sebessége. Köszönöm a jelzést, a műszaki átadás-átvétel 
még nem történt meg, és kértem őket, hogy eredeti állapot visszaállításával történjenek a 
munkálatok. Kértem, hogy műszaki átadás-átvétel előtt mindenképpen egyeztessünk, mert 
nem tudok hozzájárulni, ha ezek a munkálatok nincsenek befejezve. 
 
Burik Béláné palotási lakos: Említette, hogy a víztározónál egy ökoturisztikai centrum épül, 
erről lehet tudni valami részletesebbet? 
 
Szabó Mihály polgármester: A tervezési munkálatok folyamatban vannak, egy látogató 
központ fog ott létesülni 120 m2-es alapterülettel. Csoportokat tudunk majd fogadni ebben az 
épületben, konferencia helyiség is lesz kialakítva, rendezvényeket lehet majd tartani. Második 
ütemben tervezzük, hogy a tetőtér beépítésével, akár iskolás csoportokat is el tudunk 
szállásolni.  
 
A közmeghallgatás résztvevői részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a 
polgármester megköszöni a részvételt, a közmeghallgatást bezárja. 
 
 

Kmf. 
 

 
                 Szabó Mihály sk                             dr. Tóth Gabriella sk 
                  polgármester                                                                jegyző  


